
 

 

 

Nieuwsbrief Heuvelhof Schullenhof,  nr. 3 extra extra editie november – december 2021 

De nieuwsbrief wordt samengesteld door VvE-bestuursleden (vrijwilligers) en is bedoeld om 
alle bewoners van Heuvelhof Schullenhof te informeren, ook als er geen ledenvergaderingen 
zijn en ook als je huurder bent. U vindt deze nieuwbrief op de website www.vveheuvelhof.nl. 
De redactie behandelt geen klachten.  

 

ALV Beheervereniging Heuvelhof 

Op 08 december 2021 zal er een Algemene Ledenvergadering voor de Beheervereniging 
Heuvelhof (de tuinen) gehouden worden. De leden van deze Beheervereniging hebben 
inmiddels de uitnodiging hiervoor reeds van NMG ontvangen. 

In verband met de afgekondigde Coronamaatregelen is het helaas niet mogelijk om deze 
vergadering fysiek te houden. Daarom is besloten om deze vergadering digitaal te doen. 

Leden kunnen hun stem uitbrengen door in te loggen op het VvE Portaal 
(https://portaal.twinq.nl) met de (bij hen) bekende inloggegevens. Daar kunt u ook de 
relevante vergaderstukken inzien. Deze manier van stemmen geniet de voorkeur, omdat er 
geen fysiek contact nodig is en de stemmen ook makkelijker te tellen zijn. 

Mocht men echter geen gebruik van deze mogelijkheid (kunnen) maken, dat is het ook 
mogelijk om gebruik te maken van de (bij de uitnodiging ingesloten) volmacht en ingevulde 
stembriefjes. Deze dient u te ondertekenen en in te (laten) leveren bij bestuursleden. 

Ook kunt u de stembriefjes invullen en vergezeld van de volmacht (bij voorkeur aan elkaar 
gehecht met een nietje) inleveren op 08 december bij het bestuur in de nieuwe Multi 
Functionele Ruimte (Bij de hoofdingang aan de Grotebrugse Grintweg, Noordoostzijde van 
het gebouw). Het bestuur en de beheerder zijn daar vanaf 14:00 tot 15:00 uur aanwezig. 

Buiten de standaard vergaderonderwerpen (zoals de jaarrekening, begrotingsvoorstel etc.) 
zijn er vier onderwerpen die extra aandacht behoeven. Te weten: 

 



* Het vaststellen van het Meerjarenonderhoudsplan voor de aankomende 15 jaar; 

* Het voorstel tot onderhoud van de Taluds voor een bedrag van €45.000; 

* Het voorstel voor aanleg van een sproei installatie met bronbewatering voor €75.000 en 
tenslotte  

* Mandatering van het bestuur voor een bedrag van €15.000 voor inboet (herplanten van 
doodgegane planten). 

Voor meer uitleg over deze onderwerpen kan men de vergaderstukken op Twinq 
raadplegen. 

 

Vergader/multifunctionele ruimte 

De vergader- annex multifunctionele ruimte is zo goed als gereed. Een aantal vrijwilligers 
heeft de afgelopen zeven weken hier dagelijks hard aan gewerkt. Geen moeite was hen te 
veel.  Heel veel dank hiervoor! 

Zonder iemand te kort te willen doen, hierbij toch een speciaal woord van dank aan Egbert 
Schoots en Martin Manders, die elke dag aanwezig waren en bergen werk hebben verzet.  

Wat nu nog ontbreekt, is een verwarmingssysteem, waardoor het nog erg koud is in de 
ruimte. Om dit op te lossen zal er op 15 december een airco geplaatst worden die in de 
winter kan verwarmen en in de zomer kan koelen.  

Begin 2022 zal een plan gemaakt worden voor het installeren van een toiletunit. Hiervoor 
zijn al af- en toevoerleidingen voorbereid.  

Op dinsdag 07 december wordt door een aantal vrijwilligers in de 4 toegangshallen weer een 
kerstboom opgetuigd. Op vrijdag 10 december stond gepland om de jaarlijkse traditie van 
het ontsteken van de lichtjes in de kerstbomen te vieren met Glühwein en een drankje. De 
bedoeling was om dit te combineren met de officiële opening van de 
vergader/multifunctionele ruimte. Helaas heeft ook hier corona roet in het eten gegooid en 
heeft het bestuur moeten besluiten om dit evenement niet door te laten gaan.  

Ook wachten we af of de Nieuwjaarsborrel in januari zal kunnen doorgaan. Daar volgt dan 
nog nader bericht over.    

 

 

 

 



 

Stichting Recreatie Heuvelhof 

Om de vergader/multifunctionele ruimte zo goed mogelijk te kunnen benutten, wordt er een 
stichting opgericht, die de exploitatie van de ruimte, alsmede de organisatie van 
evenementen, op zich zal nemen. Die stichting is een noodzakelijk officieel orgaan, waartoe 
men zich kan wenden met vragen etc. Ook kan er dan een beter financieel beleid gevoerd 
worden, zodat er makkelijker subsidies kunnen worden aangevraagd en donaties ontvangen. 
Het oprichtingsbestuur is als volgt samengesteld: 

Gerrit Eilander -  Voorzitter 

Roel Hofman  -  Penningmeester 

Ina van de Pol  -  Bestuurslid belast met coördinatie evenementen en vrijwilligers 

Jaap Melissen  - Bestuurslid belast met juridische zaken en fondsenwerving 

Deze bestuursleden zullen op vrijdag 3 december de oprichtingsakte bij notaris Aitton te Tiel 
ondertekenen, waarna de notaris de bestuursleden zal inschrijven bij de Kamer van 
Koophandel. Vervolgens kan er een bankrekening op naam van de stichting geopend worden 
en kan de stichting (zodra Corona het toelaat) haar werk beginnen. 

 

Coronamaatregelen in de Kranshof 

Gezien de strengere maatregelen die de regering recent weer invoerde, wordt iedereen 
verzocht een mondkapje in de lift te dragen, met maximaal twee personen in de lift te staan 
en afstand te houden.  

Het bestuur zal z.s.m. weer deze boodschap naast de liften opplakken. Het is NIET de 
bedoeling dat iemand deze aankondiging naast de liften er gaat afhalen. De situatie is ernstig 
genoeg om deze maatregelen te moeten nemen. 

Belangrijkste is dat we een beetje voor elkaar zorgen, al is het maar met een glimlach! 

 

Redactie 

Hebt u mededelingen/informatie die u in de nieuwsbrief kwijt wilt, mail naar 
Jacolien.van.zutphen@gmail.com (redactie, in afstemming met bestuursleden van de VvE’s).  

Tot slot wensen we allen sterkte toe in deze onzekere corona-tijden! 
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